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Anne Poutanen tiedusteli kunnantalon invapaikasta. Kunnantalolla ei ole 
tällä hetkellä osoitettu invapysäköintipaikkaa. Tekninen johtaja kertoi, että 
invapaikka on jäänyt merkitsemättä sähköautojen latauspisteen 
rakentamisen yhteydessä. Invapaikka merkitään kunnantalon 
pysäköintialueelle mahdollisimman nopeasti. 
 
Päivi Sivenius kysyi torikahvion lämmityksestä syyskuun toripäivinä. 
Tekninen johtaja selvittää asiaa. 
 
Lisäksi lautakunta kävi keskustelua Suopursunkadun huonosta kunnosta ja 
korjaustoimenpiteiden etenemisestä sekä Simpeleentien vesijohdon 
vuodosta Simpeleentie 28 kohdalla.  
 
 
  
 

    
      

 
  
 


